
 

 

 Rapport från kommunfullmäktige den 1 februari 2024 

När kommer minutscheman i hemtjänsten att avskaffas? 

Anders Andersson (V) hade ställt en fråga till Anders Rubin (S), ordförande i hälsa, vård- oh 

omsorgsnämnden, om när vallöftet från Socialdemokraterna att avskaffa de schema som 

finns inom hemtjänsten där arbetet är reglerat in i minsta minut. Det ger ingen möjlighet till 

att ge de äldre den omsorg som behövs och som varierar dag från dag. Svaret blev att målet 

är att det ska ske under mandatperioden, men Anders Rubin (S) verkade ändå tveksam om 

det skulle vara möjligt att komma ifrån den kontrolls om finns. Anders Andersson (V) lyfte 

fram att det måste ske nu, och att de anställda ges större förtroende. 

 

Tillgängligheten i fullmäktigesalen 

En motion från Carin Gustafsson (V) om att göra fullmäktigesalen mer tillgänglig bifölls för 

något år sedan av kommunfullmäktige. Nu kom en återrapportering av vad som planeras att 

göra för med anledning av motionen. Det finns många planer men det är dåligt med 

information när det verkligen ska ske. Carin Gustafsson (V) tryckte i debatten på att det 

måste ske nu och inte kan vänta.  

 

Nytt LSS-boende och daglig verksamhet 

Funktionsstödsnämnde vill bygga ett nytt boende med en kombinerad daglig verksamhet. 

Det är ett tveksamt förslag som Vänsterpartiet är skeptiska till. Carin Gustafsson (V) begärde 

att det återremitterades för att brukarorganisationerna ska få yttra sig. Detta bifölls av 

kommunfullmäktige. 


